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Referat generalforsamling LUI Fodbold 

12. marts 2025 
________________________________________________________________________________ 

 

1. Valg af dirigent 
Rene Malm blev foreslået af bestyrelsen og valgt til dirigent. 

Han konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indkaldt i henhold til vedtægterne. 

 

2. Beretninger fra formænd 
Formand Nina Plenge Jakobsen: 

2024 har budt på mange glædelige ting for vores medlemmer – vi har bl.a. haft:  

• Fodboldskole den første uge i sommerferien  

• Været arrangør af mange DBU stævner, hvor størstedelen af indtægten går til holdene, som passer 
dommerbord  

• Fortsat projekt ”Børneklub” med DBU Sjælland  

• Vildbjerg Cup  

• Ungdomsafslutning  

• Stævner  

 
I LUI Fodbold tilbyder vi mange fantastiske ting for vores unge medlemmer for at fastholde dem – 
aktiviteter som klubben prioriterer højt – aktiviteter som vi gerne yder tilskud til fordi vi gerne vil vores 
medlemmer det godt og prioriterer det sociale højt.   

Det er aktiviteter, hvoraf de fleste er traditioner igennem mange år, så vores medlemmer i seniorafdelingen 
har været en del af det set-up, da de var børn og unge. Det er vi i klubben stolte af, at vi stadig er i stand til 
at gennemføre.  

”Vennerne” har vi igen meget at været taknemlige for – vi har i 2024 modtaget et fantastisk tilskud på knap 
87.000 kr. (der må gerne klappes ������). Vi har modtaget et super flot tilskud til Vildbjerg Cup og Pinse Cup 
for årgang 2012. Vi har taget bankovagter, oprydning til byfest, klippet julepynt, pyntet juletræ, dækket og 
ryddet op til juletræsfest, solgt julekalendere – det er jo helt vanvittigt flot������ Og vi har modtaget penge for 
det. I den forbindelse skal der lyde en kæmpe tak U14 pigerne, som har taget en kæmpe tørn med opgaver 
– ja næsten det hele. Det er så sejt! I og jeres forældre har også – sammen med U19 og herresenior – taget 
mange dommerbordsvagter gennem vinteren, hvor I har tjent penge til jeres holdkasse. I har stået med en 
stand på Lynge Byfest og solgt ting samt solgt bambusstrømper – alt sammen med henblik på jeres holdtur i 
Påsken 2025. Det er godt gået af jer og jeres trænere, som også har gjort et stort stykke arbejde. Vi håber, I 
får en fantastisk tur.  

  

Og det er jo frivilligt arbejde….  
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 ”Frivillig er et begreb som ofte bliver brugt om personer, der arbejder uden økonomisk vederlag. Frivilligt 
arbejde er, når flere går sammen for at udføre en opgave.  

Mange frivillige nævner glæde og tilfredsstillelse ved at kunne bidrage som motivation i stedet betaling.”  

LUI Fodbold er bygget op på frivillighed og lever af frivillighed - vores økonomi er afhængig af, at vi alle 
bidrager med frivilligt arbejde for bl.a. at få tilskud hjem, tjene penge til holdkassen, hjælpe ved 
arrangementer mv. Frivilligt arbejde giver Sammenhold mellem børn og voksne og på holdet. Når opgaven 
er udført og pengene er på kontoen, så kommer Glæden, når man er afsted på turen man har sparet op til 
eller se glæden og forventningen hos børnene, når de skal have overnatning i hallen. Respekt for et stykke 
frivilligt arbejde er der altid. Det giver Tryghed at vide, at når jeg laver frivilligt arbejde, er klubben der også 
i morgen, og den kan Udvikles til glæde for os alle.  

Vores 5 værdiord er altså også en del af det at være frivillig i LUI.  

Vi KAN IKKE drive LUI Fodbold uden at der er frivillige kræfter der bidrager. Vi har fantastiske og 
engagerede trænere/ledere, men vi kan godt bruge andre frivillige der kan bidrage med lidt – jo flere jo 
bedre. Det er ikke meget tid, I skal bruge på det – men jo færre vi er - jo mere arbejde er der til dem, som er 
frivillige. Og dem skal vi passe på!!!  

Så kære forældre, bedsteforældre, søskende, fodboldinteresserede eller måske er du en helt anden – byd 
ind med jeres kompetencer, interesse eller lignende – vi kan altid bruge en hånd! Og noget af det kan sågar 
udføres fra sofaen ������� Man behøver ikke være en del af bestyrelsen for at udføre frivilligt arbejde.  

Til august træder den nye folkeskolelov i kraft, og den giver mulighed for flere valgfag i udskolingen, f.eks. 
træneruddannelser eller frivillighed. Det bliver spændende, hvad Lynge Skole tilbyder. Erfaringer har vist, at 
de unge mangler det sidste skub for at blive frivillige – måske er det dette?   

Trivselskommissionen er kommet med 35 anbefalinger til at styrke børn og unges trivsel. En af dem er, at 
flere børn og unge får erfaring med frivillighed – blandt andet igennem lokale valgfag i skolen.   

Vi har en god ungdomsafdeling, og vi har igen i 2024 afholdt vores sommerafslutning før sommerferien 
med masser af glade spillere og trænere – det er en af de mange skønne ting ved at være i bestyrelsen og 
ved at være frivillig – nemlig at afholde sådan et arrangement ������  

Derudover havde vi igen en fantastisk børne- og ungdomsafslutningsfest i oktober med stor tilslutning – 
endnu en glædelig aktivitet ������ Vi håber, at forældrene bakker op og deltager selvom de bliver ældre – de 
ældste skal også hyldes af forældre.  

I 2024 havde vi igen Fodboldskole. Daniel Falcke var skoleleder og klarede opgaven perfekt. Du har selv 
deltaget mange gange som ungdomsspiller, men det er altid noget andet at have ansvaret selv. Men du og 
de mange trænere klarede det perfekt – stor TAK til alle de unge mennesker, som var trænere på 
fodboldskolen!  

Jeg vil gerne fremhæve vores årlige Vildbjergtur, som er en fast tradition og er rigtig meget sammenhold på 
tværs af alle årgange. I LUI Fodbold prioriterer vi højt, at klubben fortsætter den mangeårige tradition. Vi er 
”kendt” på Vildbjerg – ingen andre hold har så mange fans til alle kampe! Ja selv formanden for DBU 
Sjælland kender os fra Vildbjerg ������ Det vil vi gerne fortsætte med – så vi håber også, at vores spillere, 
forældre og trænere vil bakke op om det! Vi glæder os hvert år til disse dage! Stor tak til Lisa og Jesper for 
en yderst velgennemført tur! Også stor tak til de trænere og frivillige der bruger en del af deres 
sommerferie på dette.  

  

  

https://da.wikipedia.org/wiki/Motivation
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I 2023 besluttede bestyrelsen at ændre i sponsorkonceptet efter opfordringer – det betød, at fordelingen i 
forbindelse med tøjsponsorater blev ændret fra 70/30 til 100% til tøj, og det enkelte sponsorat dermed 
blev billigere. Da fodboldafdelingens eksistens er afhængig af sponsorater, betød det, at vi skulle opjustere 
vores bandereklamer og andre indtægter rundt om opvisningsbanen. Pga. af manglende ressourcer i 
sponsorudvalget, så har det knebet med at få nye skiltesponsorater hjem, hvilket også vil kunne ses i 
regnskabet. Det vil være førsteprioritet, hvordan det kan ændres.  

Efter megen offentlig debat blev det politisk besluttet, at de to nye baner i AFK skulle være af kork. Det er 
blevet besluttet, at vi 2025 skal have ny bane (MEGET tiltrængt) – og det ser desværre ud, at den nu også 
bliver af kork. Det er ikke nogen hemmelighed, at vi ikke synes, at det er den rigtige beslutning baseret på 
de erfaringer der er fra andre klubber.   

Det der som minimum vil kunne forventes er, at man sikrer at underlaget er i orden. Den nye bane skal 
være i stedet for vores eksisterende bane, hvor det i AFK er helt nye baner. Det vil fortsat være vores 
fokus!  

Mathias Fristrup stoppede som seniorformand i 2024. STOR TAK for dit kæmpe arbejde gennem mange år – 
det har været en fornøjelse. I stedet har vi fået en fantastisk erstatning i Daniel Jelstrup som repræsentant 
for seniorafdelingen – du har allerede gjort det godt.  

Til sidst vil jeg gerne sige TAK til bestyrelsen for deres store arbejde og bidrag i 2024. Stor tak skal 
derudover lyde til medlemmerne af vores udvalg i klubben – for deres bidrag og gode idéer.  

Stor tak til alle medlemmer, trænere, ledere og andre frivillige – ja uden jer – ingen LUI Fodbold.  

Stor tak til Martin i Caféen for god service, stor tak til personalet i hallen samt personalet, der har ansvaret 
for vores baner – vi får så meget ros af andre klubber – og det kan vi takke jer for.  

Stort TAK til vores sponsorer – uden jer vil det ikke gå. Tak for et godt samarbejde til Allerød Kommune. Tak 
til de andre LUI afdelinger og Hovedforeningen for et godt samarbejde – specielt Else Vad som altid er en 
stor hjælp – vi ser frem til arbejdet i 2025.  

Vi glæder os til 2025!  

 

Pige-/kvindeformand Steen Bjerg: 

Vores nyeste skud på stammen er vores U8 piger som har god succes og god tilgang af spillere. De forsøger 
at få et hold med til Vildbjerg Cup. 

Det går rigtig godt for vores U10 piger, og vores U14 piger har knoklet for at samle penge ind til deres tur til 
Holland i påsken. Begge holdende stillede op til Vildbjerg Cup, og det forlyder, at flere spillere på hjem i 
bilen fra Vildbjerg Cup gjorde det klart, at de er SÅ klar til at være med igen i 2025. 

På seniorholdet havde vi stor fremgang i starten af året, men desværre er der faldet en del af de nye fra 
igen. Men de spillere, der er på holdet nu, er stabile og der er et rigtig godt sammenhold. 

Fodbold Fitness kører videre som hidtil - og har fået tilgang af nye spillere (men der er plads til flere �������). 

Vi ser frem til 2025 og glæder os over, at vi nu har 5 hold i pige- og kvindeafdelingen. 

Forza LUI! 
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Børne- og ungdomsformand Ralf Nielsen: 

Tilbageblik på 2024: styrkelse af fællesskab og udvikling  
2024 har været et år med mange positive skridt for børne- og ungdomsafdelingen i Lynge-Uggeløse IF. Vi 
har bygget videre på vores kerneværdier om respekt og fællesskab og har arbejdet på at skabe en endnu 
stærkere kultur i klubben, hvor udvikling og sammenhold går hånd i hånd.  

Fodboldskolen   
I år har vi set en stor opbakning til vores fodboldskole, hvor vi havde mange deltagere. Stor tak til vores nye 
skoleleder, som ydede en kæmpe indsats for at sikre en fantastisk oplevelse for både spillere og trænere. 
Og tusind tak til de mange trænere, der ydede en ekstra indsats for at gøre det til en skøn og lærerig uge 
for ungerne.   

Nye trænere på flere hold  
På trænersiden har vi set et skift med flere nye trænere, som har taget klubtræner-mindsettet til sig og 
bidraget positivt til børnenes udvikling. Samtidig har vi måttet sige farvel til nogle erfarne og dedikerede 
trænere, hvis indsats vi har sat stor pris på gennem årene. Til dem vil jeg gerne sige kæmpe stor tak for 
indsatsen – den har været uvurderlig, og I er alle savnet på banen, når man går rundt dernede.   

Samtræning og niveaudeling  
Et af vores fokusområder har været at styrke samtræning på tværs af årgange og hold. Det har været en 
vigtig del af at skabe en klubfølelse, hvor spillerne oplever fordelene ved at lære af hinanden på tværs af 
niveauer. Vi har også haft dialoger om, hvordan vi bedst muligt implementerer niveaudeling i træningen for 
at sikre en optimal læringsproces for alle spillere. At kunne spille med og mod forskellige niveauer og tage 
det til sig som en læringsmulighed er en vigtig del af vores udviklingsfilosofi.   

Trænerudvikling - En udskudt prioritet  
Desværre har vi ikke fået afholdt den trænerudvikling, vi havde ønsket os i år. Vores trænere er en af 
hjørnestenene i klubbens succes, og vi er bevidste om, at deres udvikling er afgørende for at kunne skabe 
de bedste rammer for vores spillere. Derfor bliver dette et vigtigt fokuspunkt for det kommende år.  

2025 temaer og mål  
For det kommende år har vi sat os for at løfte klubben endnu et niveau, så vi er en fantastisk klub at være 
medlem af som barn og ung, hvor man føler sig set og hørt, har det sjovt, danner nye venskab og tættere 
venskaber, og hvor man er en del af et fællesskab, hvor man både bidrager og får fra fællesskabet:  

Implementering af DBU Børneklub  
Vi vil sikre, at vi kommer helt i mål med at implementere DBU Børneklub for at skabe endnu bedre rammer 
for vores børn og unge.  

Genoptagelse af trænermøder  
Vi vil genstarte vores gode trænermøder for at styrke sparring, faglig udvikling og sammenhold blandt 
trænerne.  

Udvikling og uddannelse af trænere  
Vi vil prioritere trænerudvikling med relevante kurser og efteruddannelse, så vores trænere fortsat kan give 
spillerne den bedst mulige oplevelse og udvikling.  
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Fortsat fokus på samtræning og samarbejde 
Vi vil bygge videre på de gode erfaringer med samtræning og sikre, at spillere på tværs af årgange fortsat 
får mulighed for at udvikle sig sammen.  

Stærkere engagement med FC Nordsjælland på børnesiden  
Vi vil arbejde for et endnu tættere samarbejde med FCN for at skabe nye muligheder for vores spillere og 
trænere.  

Vi går et spændende år i møde, hvor vi fortsat vil styrke fællesskabet og udviklingen i Lynge-Uggeløse IF. 
Tak til alle trænere, spillere og forældre for jeres engagement og bidrag. Sammen gør vi en forskel!  

 
Seniorformand: 

Da vi pt. er uden seniorformand, fortalte Nina, at der er god stemning i seniorgruppen - og gode fester 
sammen med kvindeseniortruppen �������. I 2025 startes der samtræning med U19.  

Desværre rykkede senior 2 ned, men de holder modet oppe! Kenneth overtog rolle som kamptræner i 
2024, men senior træner som en stor trup, og har Bulut, Joachim og Kenneth som trænere ved træning. 

Senior 1 fortsætter turneringen i serie 2, da den spilles videre i foråret 2025. 

 

3. Regnskab 2024 
Sussie Frantzen gennemgik regnskabet for 2024 og det blev godkendt af generalforsamlingen.  

Nina kommenterede, at underskudet primært skyldes tab på kontigenter og manglende sponsorindtægter. 

Jesper spørger om det er muligt at købe en ny øffedragt. Der undersøges pris - og vi forsøger at finde en 
sponsor til denne. 

 

4. Budget 2025 
Sussie Frantzen gennemgik budgettet for 2025, der blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

5. Valg til bestyrelsen 
Følgende var på valg til bestyrelsen: 

 

Valg af formand (for 2 år) 

 Nina Plenge Jakobsen – ønsker genvalg til bestyrelsen, men ikke som formand 

Valg af bestyrelsesmedlemmer (for 2 år) 

 Nina Plenge Jakobsen – ønsker valg til bestyrelsen 

Nina Plenge Jakobsen blev valgt med klapsalver ������ 
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 Ralf Nielsen - ønsker genvalg til bestyrelsen 

Ralf Nielsen blev genvalgt med klapsalver ������ 

 Johan Richter - ønsker genvalg til bestyrelsen 

Johan Richter blev genvalgt med klapsalver ������ 

 Lisa Hummelshøj - ønsker valg til bestyrelsen 

Lisa Hummelshøj blev valgt med klapsalver ������ 

 June Bjerg - ønsker valg til bestyrelsen 

June Bjerg blev valgt med klapsalver ������ 

 

Valg af bestyrelsessuppleanter (for 1 år) 

 Daniel Kaufmann - ønsker genvalg 

Daniel Kaufmann blev genvalgt med klapalver ������ 

 
Bestyrelsen ser således ud i 2025: 

Bestyrelsesmedlemmer 

Nina Plenge Jakobsen 

Sussie Frantzen  

Steen Bjerg   

Ralf Nielsen 

Johan Richter 

Søren Tømming 

Lisa Hummelshøj 

June Bjerg 

 
Suppleanter    

Daniel Kaufmann  
 
Bestyrelsen konstituerer sig selv på førstkommende bestyrelsesmøde.  

 

6. Indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag 
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7. Eventuelt 
Jesper: Husk, at hvis man låner/bruger ting, fx strandbannere, så skal de tilbage på plads. 

Nina: Særlige materialer låses inde i rum, som kun bestyrelsen har adgang. 

Lisa og Jesper: Undersøger muligheden for sponsorat af nye strandbannere/reklamebanner for at 
tiltrække nye sponsorer. Der er fundet en sponsor til skilt til øffe-banko til Vildbjerg. 

 

Dirigent René Malm takkede alle for god ro og orden! 

 

Tak til René Malm som endnu en gang var dirigent på vores generalforsamling! 

 
Nina takkede bestyrelsen for hjælpen, især nu, hvor hun desværre er blevet syg. Hun vil dog fortsætte i 
bestyrelsen, da det er hendes hjerteblod. Tak til trænerne, der har været tålmodige. Hun er glad for at have 
været formand, selvom det ikke måske ikke lå i kortene ������� 

 

 

 

Referat godkendt af: 

 

 

 

________________________   ________________________ 

             Formand Nina Plenge Jakobsen                  Dirigent René Malm 

 

 

 

 

  ________________________ 

                 Referent June H. Bjerg 


